

Relocation Notice

Fire Safety Section, Mandatory Building Inspection Division **Buildings Department**

This is to announce for general information that the following Section of the Buildings Department will be relocated to the following address with effect from **1 February 2021 (Monday)** -

Fire Safety Section, Mandatory Building Inspection Division
14/F, Pioneer Centre, 750 Nathan Road, Mong Kok, Kowloon

Please note that the receipt arrangements of the Section concerned will remain unchanged after the relocation, i.e. correspondences should continue to be sent to the Buildings Department Headquarters at North Tower, West Kowloon Government Offices, 11 Hoi Ting Road, Yau Ma Tei, Kowloon for the Fire Safety Section.

搬遷啟示

屋宇署

強制驗樓部 - 防火規格組

屋宇署以下組別將於 **2021年2月1日（星期一）**起搬遷往下列地址：

強制驗樓部 - 防火規格組
九龍旺角彌敦道750號始創中心14樓

於搬遷後，有關組別之收件安排仍維持不變，即有關防火規格組的文件，請送交九龍油麻地海庭道 11 號西九龍政府合署北座。

Relocation Notice

Kowloon Section, New Buildings Division 1 **Kowloon Unit, Kowloon and Rail Section, New Buildings Division 2** **Buildings Department**

This is to announce for general information that the following Section/Unit of the Buildings Department will be relocated to the following address with effect from **1 February 2021 (Monday)** -

Kowloon Section, New Buildings Division 1

Kowloon Unit, Kowloon and Rail Section, New Buildings Division 2

[Room 1102 - 06, 11/F, AIA Kowloon Tower, 100 How Ming Street, Kwun Tong, Kowloon](#)

Please note that the receipt arrangements of the Section/Unit concerned will remain unchanged after the relocation, i.e. correspondences should continue to be sent to 7/F, 14 Taikoo Wan Road, Hong Kong for the Kowloon Section/Unit.

搬遷啟示

屋宇署

拓展(1)部 - 九龍組

拓展(2)部 - 九龍及鐵路組 (九龍小組)

屋宇署以下組別將於 **2021年2月1日 (星期一)** 起搬遷往下列地址：

拓展(1)部 - 九龍組

拓展(2)部 - 九龍及鐵路組 (九龍小組)

[九龍觀塘巧明街100號友邦九龍大樓11樓1102-06室](#)

於搬遷後，有關組別之收件安排仍維持不變，即有關九龍組/小組的文件，請送交香港太古灣道 14 號 7 樓。